
 

Skolebestyrelsesmøde den 20. februar 2024 
 

kl. 17:00-20:00 på afdeling Kjellerup 
 

Indbudte: 

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. 

Nørregaard, Vibeke Mikkelsen, Michael N. Nielsen (med online) og Morten B. Madsen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Marit Hughes, Nanna Larsen, Mette Skytte 

 

Elevrepræsentanter: Lucas 9.D og Ida 8.E 

 

Ledelse: Thomas V. Rasmussen, Erik Raaby, Hans Plougmann, Anne Høgh og Peter 

Rasmussen – fremhævet deltagende. 

 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

 

Referent: Erik Raaby 

 

Afbud: Mette Hulemand Maul 

 
 

Dagsorden  

Godkendelse af dagsorden (Kl. 17:00) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

• Godkendt 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Elevrådet (Kl. 17:05) 
Ansvar for punktet: Elevrådet 

 

Referat 

• elevråd blevet spurgt til holdning til skolens mobilpolitik 

• personligt valg om man vil lære noget derfor må man have sin mobil 

• vigtigt at bruge den til noget fornuftigt i timerne 

• utrygt ikke at have den på sig 

• tager meget tid at samle ind og udlevere 

• ældste elever bruger den som betaling 

• bliver afhængig af mobil 

• konsekvenser for fællesskabet 

• afleder for det man skal fokusere på i undervisning 

• ønske: på mellemtrin må han have den et par gange i pauserne i ugen. I 

overbygningen skal man aflevere den, hvis man ikke kan administrere den 

• forskellige holdninger, men ønsker ikke, at man ikke må have den på klassen 

 

 

AI og Chat Gpt’s betydning for skolen (kl. 17:15) 
Ansvar for punktet: PR  

Lærer Christian Rodbjerg Jensen vil fortælle om AI og CHAT Gdpt’s betydning for folkeskolen.  

Hvilke læringsmæssige muligheder rummer AI – hvad er bagsiden! 

Christian er udover at være lærer i team 8 også konsulent for VIA / CFU. 

Referat: 

• Spændende oplæg og præsentation af væsentlige problemstillinger i forhold til AI. 

 

 

Bestyrelsens Forretningsorden og kommende valg (KL. 17:45) 
Ansvar for punktet: Sice/Peter 

 

- Opfølgning på styrelsesvedtægt. 

- Forretningsordenen er denne retvisende? Ny? 

- Valg til foråret PROCEDURE. 

 

Line valgt for 2 år.  

Vibeke valgt for 2 år. 

Birgitte B. Nørregaard er valgt som suppleant for Nikolaj Majbækgaard og er valgt for 2 år og 

er på valg i ’24. 

Mette valgt for 4 år. 

Michael valgt for 4 år. 

Morten valgt for 4 år. 



Sice valgt for 4 år. 

Tilbagemelding Skoleleder vedr. interesseret suppleant kandidat.  

 

Referat 

• Der skal laves en revideret forretningsorden, som tager udgangspunkt i 

forretningsorden lavet for ca. et år siden. Forretningsorden tilpasses Silkeborg 

kommunes udkast til forretningsorden. 

• Vibeke og Peter udarbejder ny forretningsorden til godkendelse.  

Valg: 

• Valgbestyrelsen består af Peter, Sice og Birgitte. Peter indkalder til møde. 

• Se i øvrigt tilsendt tidsplan. 

 

Princip for kommunikation (Kl. 18:05) 
Ansvar for punktet: Sice/Peter 

 

• Udkast til princip for Kommunikation fremlægges til drøftelse / beslutning. (Udsendes) 

 

Referat 

• Præcisering af hvordan fravær meddeles Aula 

• Kan vi fortsat skrive til Lillian? 

• Princippet behandles i MED 

• Kommende bestyrelse arbejder videre med en udvidet udgave af princip om 

kommunikation 

 

 

 

Spisning (18:25) 
Ansvar for punktet:  

Referat 

 

Skoledagens længde:(kl. 18:45) 

Ansvarlig for punktet: Sice/PR 

 

Reduktion af skoledagens længde er mulig i Silkeborg Kommune (se vedh. Lovgrundlag) 

 

- Skoleleder fremlægger scenarier og herunder økonomisk betydning ved reduktion af 

skoledagens længe. 

- Bestyrelsen anbefaler/beslutter valg ift. reduktion af skoledagens længde. 

 

 

Referat  

• Skolebestyrelsen indstiller at skoledagen reduceres med, hvad der svarer til 4 lektioner 

på 0-1-2 årgang og 3 lektioner på 3. årgang ugentligt. 

 

 

 

 

Princip for mobiltelefoner (Kl. 19:05) 
Ansvar for punktet: Sice 

 



Resultat af høring af forslag til princip for mobiltelefoner fremlægges. 

 

Bestyrelsen afgør om forslag til princip for mobiltelefoner vedtages. 

 

 

Referat 

• Skolebestyrelsen vedtager at skolen er mobilfri med virkning fra næste skoleår. 

• Der skal informeres og forklares både for elever og forældre i løbet af foråret. 

• Forældremøde omkring AI og mobiltelefoni. Åbent møde for alle. 

 

 

 

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:35) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

 

 

Godkendelse af referat – B (Kl. 19:45) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

• Godkendt. 

 

 

 

Eventuelt (Kl.19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

Kommende punkter 
 

• Meddelelsesbog. 

 

Kommende mødedatoer 
• 9/4 – Sjørslev (17 – 20). 

• 11/6 – Vinderslev (17 – 20). 

 


